

# OMPI



H/CR/XIII/ 2

ORIGINAL : anglais

DATE : 29 septembre 1993

ORGANISATION MONDIALE DE LA PROPRIÉTÉ INTELLECTUELLE  
GENÈVE

UNION PARTICULIERE  
POUR LE DEPOT INTERNATIONAL DES DESSINS ET MODELES INDUSTRIELS  
(UNION DE LA HAYE)

**CONFERENCE DE REPRESENTANTS**

**Treizième session (9<sup>e</sup> session ordinaire)**

**Genève, 20 - 29 septembre 1993**

RAPPORT

adopté par la Conférence de représentants

1. La Conférence de représentants avait à examiner les points suivants de l'ordre du jour unifié (document AB/XXIV/1 Rev.) : 1, 2, 3, 4, 9, 16, 19, 24 et 25.
2. Le rapport sur ces points, à l'exception du point 9, figure dans le rapport général (document AB/XXIV/18).
3. Le rapport sur le point 9 figure dans le rapport sur la session de l'Assemblée de l'Union de La Haye (document H/A/XIII/2).
4. M. Nico Kansil (Indonésie) a été élu président de la Conférence de représentants.

[Fin du document]



# WIPO



H/CR/XIII/ 2

ORIGINAL : English

DATE : September 29, 1993

WORLD INTELLECTUAL PROPERTY ORGANIZATION  
GENEVA

SPECIAL UNION FOR THE INTERNATIONAL DEPOSIT OF INDUSTRIAL DESIGNS  
(HAGUE UNION)

## CONFERENCE OF REPRESENTATIVES

Thirteenth Session (9th Ordinary)  
Geneva, September 20 to 29, 1993

### REPORT

adopted by the Conference of Representatives

1. The Conference of Representatives was concerned with the following items of the Consolidated Agenda (document AB/XXIV/1 Rev.): 1, 2, 3, 4, 9, 16, 19, 24 and 25.
2. The report on the said items, with the exception of item 9, is contained in the General Report (document AB/XXIV/18).
3. The report on item 9 is contained in the report on the session of the Hague Union Assembly (document H/A/XIII/2).
4. Mr. Nico Kansil (Indonesia) was elected Chairman of the Conference of Representatives.

[End of document]

